
  Protokół VI sesji 

Miejskiej Rady Seniorów 

z dnia  16.09.2019 r. 

 

Ad.1 

Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów otworzyła posiedzenie. 

Poinformowała, że w spotkaniu bierze udział 11 radnych, stwierdziła quorum 

(lista obecności w załączeniu).  

Ze względu na absencję sekretarza MRS Bożeny Ługowskiej zaproponowała aby  

przebieg sesji protokółowała wiceprzewodnicząca Marzena Kunigowska. 

Następnie powitała zaproszonych gości: 

Pana  Mariana Ogrodowskiego -  Zastępcę Burmistrza Ciechocinka , 

Pana  Jerzego Sobierajskiego - Przewodniczącego Rady Miejskiej Ciechocinka,  

Panią Grażynę Ochocińską – Prezes Stowarzyszenia Uniwersytet                                  

dla Aktywnych w Ciechocinku. 

 

Ad.2 

Rada wybrała osobę do liczenia głosów. Została nią radna Ewa Mandau. 

 

Ad.3.1 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad Miejskiej Rady Seniorów. Radna 

Iwona Roch w swoim imieniu oraz radnej Krystyny Wagnerowskiej i radnego 

Tadeusza Barczaka zawnioskowała o zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie punktu dotyczącego odwołania sekretarza Miejskiej Rady 

Seniorów. Uzasadniła to faktem nieobecności sekretarza  na sesjach                     i 

posiedzeniach komisji. 

 

Ad.3.2 

Jednogłośnie przyjęto wniosek  radnych i ostatecznie przyjęto ustalony porządek 

obrad, w którym dodano w/w punkt. 

 

Ad.3.3 

Przewodnicząca MRS zaproponowała głosowanie nad odwołaniem sekretarza 

MRS i powołaniem na tę funkcję radnej Iwony Roch. 

Jednogłośnie odwołano sekretarza, jak również jednogłośnie powołano radną 

Iwonę Roch na sekretarza rady. Wniesiono stosowne projekty uchwał. 

 

Ad.4 

Protokół z V sesji Miejskiej Rady Seniorów przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5 

Omówienie i zatwierdzenie planu przygotowań do III Koncertu dla Seniora                   

w dniu 22 września 2019r. 



 

Przewodnicząca Komisji Kultury, Rekreacji i Edukacji radna Jadwiga 

Jakubowska omówiła spotkania dotyczące organizacji Koncertu dla Seniora                        

w dniu 22.09.2019r. 

Przedstawiła zebranym  : 

- listę wykonawców tj. Ajki, duet U.T. Łuczyńscy, solistka K.Szydłowska, 

- projekty plakatu i zaproszeń oraz roll up MRS przygotowany przez radną 

Marzenę Kunigowską. 

Poinformowała, że : 

- informacja o koncercie  emitowana jest w telewizji kablowej, 

- zamówiono wiązanki kwiatów dla każdego z wykonawców, do ich wręczania 

wytypowano radnych Ewę Mandau oraz Macieja Maksymowicza, 

- w przerwach pomiędzy kolejnymi utworami wykonywanymi przez Krystynę 

Szydłowską  wystąpią artystki z Kabaretu Złota Maska tj. radna Anna Przekwas 

oraz radna Małgorzata Naguszewska,  

- Przewodnicząca Wiesława Taranowska przywita przybyłych gości                              

oraz pozostałych uczestników koncertu, natomiast  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jerzy Sobierajski  wykona jeden utwór, który to rozpocznie część 

muzyczną koncertu, 

- za nagłośnienie będzie odpowiadał P. Leszek Promiński, 

- patronat nad koncertem objął Burmistrz Miasta, patronat medialny ogólnopolski 

miesięcznik Głos Seniora oraz TVP 3 Bydgoszcz, 

- na koncert została zaproszona prasa lokalna tj. Zdrój Ciechociński oraz Gazeta 

Ciechocińska, 

- Koncert dla Seniora będzie prowadził P. Mirosław Satora, 

- wyznaczone osoby będą częstować cukierkami wszystkich przybyłych na 

koncert, 

- przed koncertem mieszkańcom Ciechocinka będą wręczane druki ankiet                           

( diagnoza potrzeb ciechocińskiego środowiska senioralnego), 

- w dniu 21.09.2019r. należy się spotkać w Teatrze Letnim i przygotować 

dekoracje sceny oraz zabezpieczyć miejsca dla zaproszonych gości -  tych którzy 

potwierdzili swoje przybycie na koncert. 

 

Ad.6 

Sprawozdanie z działalności komisji między sesjami: 

 

Radna Jakubowska Jadwiga – w nawiązaniu do poprzedniej wypowiedzi -

zaproponowała podjęcie uchwały odnośnie zabezpieczenia środków finansowych 

na zorganizowanie  Dnia Seniora i Koncert dla Seniora w 2020 roku. 

Zaproponowała kwotę 20 000,00 zł. 

Radna Marzena Kunigowska zaproponowała aby w przyszłym roku projektem                   

i drukiem plakatów, zaproszeń na w/w miejskie imprezy cykliczne zajęło                        

się Biuro Promocji. Dzięki temu plakaty i zaproszenia będą miały spójną szatę 



graficzną z pozostałymi plakatami zaproszeniami na imprezy miejskie.                                    

Co w konsekwencji podniesie rangę działań podejmowanych przez Miejską Rady 

Seniorów. Obecny na sesji zastępca burmistrza p. Marian Ogrodowski przyznał, 

że jest to pomysł godny uwagi. 

 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia radna Krystyna Wagnerowska omówiła dwa 

spotkania. Poinformowała zebranych, iż ostatecznie sfomułowano ankietę,                         

na podstawie której w/w komisja zdiagnozuje potrzeby seniorów. Wzór ankiety 

został zaprezentowany zebranym. Wspomniana ankieta ma zostać udostępniona 

seniorom m.in.: na łamach lokalnej prasy, w ciechocińskich  placówkach zdrowia, 

w Biurze Promocji Miasta, w bibliotece MCK, w biurze rady, w klubie 

Niezapominajka oraz  w trakcie Koncertu dla Seniora. 

 

Przewodnicząca  Komisji ds. współpracy z instytucjami publicznymi                               

i organizacjami pozarządowymi radna Anna Przekwas poinformowała,                            

że dwanaście instytucji potwierdziło udział w planowanej konferencji 

organizowaną przez Miejską Radę Seniorów - której celem jest podjęcie 

wspólnych działań na rzecz ciechocińskiego środowiska senioralnego. 

Referat wprowadzający wygłosi przedstawiciel Urzędu Marszałkowskiego                          

z Torunia. 

Przewodnicząca MRS p. Wiesława Taranowska zaprosiła do czynnego udziału 

we wspomnianej konferencji Prezes U d A p. Grażynę Ochocińską,  ze względu 

na jej bogate doświadczenie i wiedzę z zakresu działań na rzecz ciechocińskich 

seniorów. Pani Prezes przyjęła zaproszenie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury radny Tadeusz Barczak przedstawił  

zebranym kosztorysy wybudowania kolumbarium na cmentarzu komunalnym                 

w Ciechocinku oraz projekt uchwały odnośnie jego wybudowania. 

Zastępca burmistrza Ciechocinka przyznał, że budowa kolumbarium jest 

przedmiotem zainteresowania władz miasta. Zaznaczył jednak, że inwestycja 

wymaga wysokich nakładów finansowych. 

Radny poinformował zebranych o problemie mieszkańców ul. Wojska Polskiego. 

W ich opinii na ulicy tej należy wyznaczyć dodatkowe przejście                    dla 

pieszych, tak aby bez problemów mogli uczęszczać do sklepu spożywczego 

mieszczącego się przy tej ulicy. W związku z powyższym Komisja Infrastruktury 

wystosowała stosowne pismo do burmistrza miasta. 

Radna Marzena Kunigowska zapoznała zebranych z pismem p. Marii Wysockiej, 

która w lipcu br. zwróciła się z pisemną prośbą o pomoc                                w 

uzyskaniu lokalu mieszkalnego z zasobu gminy. Odczytała odpowiedź burmistrza 

w powyższej sprawie. Z analizy pisma wynika, że na przestrzeni lat p. Maria 

Wysocka nie uzyskała lokalu mieszkalnego bowiem nie spełniała wymagań 

określonych prawem. W lipcu br. złożyła kolejny wniosek,  w opinii władz miasta 

spełnia warunki aby otrzymać lokal komunalny. 



Radny Tadeusz Barczak zapoznał zebranych, ze skargą dotyczącą zaniechania 

działań przez prezesa TBS na rzecz jednego z lokatorów – błędy technologiczne 

wpływają na zalewanie pomieszczenia ,,łazienki ‘’, lokator domaga się remontu 

na koszt TBS. 

 

Ad.7 

Przyjęcie  wniesionych uchwał: 

1) Uchwała nr VI/15/19 MRS w Ciechocinku z dnia 16 września 2019r.                     

w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie miasta 

Ciechocinka na 2020 rok na organizację Święta Seniora i Koncertu dla 

Seniora, 

2) Uchwała nr VI/16/19 MRS w Ciechocinku z dnia 16 września 2019r.                    

w sprawie wykonania kolumbarium na cmentarzu komunalnym, 

3) Uchwała nr VI/17/19 MRS w Ciechocinku z dnia 16 września 2019r.                

w sprawie odwołania sekretarza MRS. 

4) Uchwała nr VI/18/19 MRS w Ciechocinku z dnia 16 września 2019r.                         

w sprawie powołania sekretarza MRS. 

Uchwały przyjęto jednogłośnie. Zostaną przekazane Burmistrzowi Ciechocinka 

oraz Przewodniczącemu Rady Miejskiej (uchwały w załączeniu). 

Przyjęto również jednogłośnie projekt ankiety wraz ze zmianami. 

 

Ad.8 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

1) Przewodnicząca Pani Wiesława Taranowska : 

- podziękowała radnej Jadwidze Jakubowskiej za koordynowanie 

organizacją Koncertu dla Seniorów oraz wszystkim zaangażowanym                        

w jego przygotowanie, 

- omówiła udział przedstawicieli  Komisji Zdrowia MRS w lipcowym 

posiedzeniu Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej oraz 

spotkanie  w Aleksandrowie Kujawskim pt. Zdrowy Senior, 

- przybliżyła problem nie przystąpienia gminy do programu teleopieki                     

tj. bransoletki alarmowe dla osób starszych, 

- poinformowała zebranych o pilotażowym projekcie Centrum Pracy                    

dla Seniora w Gdańsku, 

-  omówiła pisma skierowane do  kierownictwa PPUC i sanatorium 

SANVIT, które dotyczyły zniżek na zabiegi lecznicze dla seniorów 

posiadających Ciechocińską Kartę Seniora, 

2) radni zostali zapoznani  z pismem wystosowanym do Burmistrza Miasta 

dotyczącym nie przystąpienia Gminy Ciechocinek do programu teleopieki  - 

bransoletki alarmowe dla seniorów. 

3) w związku z podjęciem decyzji o ,,przeniesieniu ” przystanku PKS radni 

zwrócili się z ustną prośbą  do obecnego na sesji p. Mariana Ogrodowskiego                     



o zbudowanie przejścia dla podróżnych przez tory, Zastępca Burmistrza 

Ciechocinka poinformował zebranych, że PKP  nie wyraża na to zgody. 

 

Ad.9 

Przewodnicząca zamykając obrady podziękowała radnym oraz zaproszonym 

gościom za dyskusję i udział w obradach. 

 

 

 

 

Protokółowała: 

Marzena Kunigowska  

            Wiceprzewodnicząca  

             MRS w Ciechocinku 

 

      /-/   Wiesława Taranowska 


